
Varetagelse af kassererfunktionen i P/F Maglebylund efter den generalforsamlingsvalgte kassere er 

stoppet med øjeblikkelig virkning. 

 

I en telefonsamtale mellem formand Mette K Hansen (der sad i bestyrelsesmøde) og undertegnede 

generalforsamlingsvalgte interne revisor blev kasserersituationen drøftet. 

Vi var enige om, at det ikke vil være proportionalt/ rimeligt at indkalde til en ekstraordinær 

generalforsamling for valg af ny kasserer. Dette uanset, at det er generalforsamlingen der vælger 

kassereren.  

At det vil være en god løsning, at tage imod bestyrelsessuppleanten Vivi Zimling tilbud om at 

fungere som kasserer frem til næste ordinære generalforsamling. Vivi er generalforsamlingsvalgt. 

(og vil indtræde i bestyrelsen, efter Ann-Charlott har meldt sig ud) 

En anden udvej kunne have været, at udlicitere kasserers opgaver til fx et revisionsfirma, som 

vedtægten åbner mulighed for. Dette vil ikke være den rette løsning, når der er et medlem af 

foreningen, der vil påtage sig opgaven. Ikke mindst når det er et bestyrelsesmedlem, der vil påtage 

sig opgaven.   Det vil endvidere være en mere bekosteligløsning, med ekstern kassererbistand.  

Min medrevisor Yvonne Bøg har accepteret forslaget om, at det er et andet bestyrelsesmedlem, der overtager 

funktionen som kasserer frem til den kommende generalforsamling. Det er selvfølgelig ikke de 

generalforsamlingsvalgte revisorer, der skal vælge foreningens kasserer. 

 

Jakob Lange 

Generalforsamling revisor.  

 

 

 


